
Zápisnica 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 17. 12. 2010 

 
Starosta obce                                Vladimír Roško 
                                                                       Ing. Marián Javorka 
Hlavný kontrolór obce Likavka           JUDr. Vladimír Klukoš 
Prednosta OcÚ Likavka                    Ing. arch. Iveta Hatalová 
Prítomní poslanci OZ: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta Žerebáková 
Neprítomný poslanec: JUDr. Jaromír Pavlík    
Prizvaní: Ing. Dušan John – predseda miestnej volebnej komisie 
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
  
Program rokovania:  
1. Štátna hymna  
2. Otvorenie  zasadnutia obecného zastupiteľstva  
3. Oboznámenie výsledkami volieb do orgánov samosprávy obce, konaných 27.11.2010 
4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce Likavka 
5. Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva obce Likavka  
6. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
7. Schválenie programu, ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Likavka 
8. Príhovor novozvoleného starostu obce Likavka 
9. Voľba pracovných komisií  - mandátová komisia  

                                      -  volebná komisia  
                                      -  návrhová komisia 

10. Overenie platnosti voľby starostu a poslancov a zlučiteľnosti ich funkcií 
11. Štatút obce Likavka 
12. Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva 
13. Voľba predsedu a členov komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie starostu 

obce 
14. Voľba predsedu a členov komisie na prešetrovanie sťažností 
15. Voľba predsedov a členov komisií obecného zastupiteľstva   
16. Určenie platu novozvolenému starostovi obce  
17. Poverenie poslancov obecného zastupiteľstva na uzavretie manželstiev pred matričným 

úradom  
18. Zastupovanie starostu 
19. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva na zvolávanie zasadaní obecného             

zastupiteľstva 
20. Delegovanie zástupcov obce do Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 
21. Rozpočet obce na rok 2011 až 2013  
22. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2011 
23. Diskusia  
24. Návrh uznesení  
25. Záver.  
 
K bodu č. 2: Rokovanie OZ otvoril starosta obce Vladimír Roško. Privítal prítomných a 
konštatoval, že 1. rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané v zmysle § 13 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 
 



K bodu č. 3: Predseda miestnej volebnej komisie Ing. Dušan John oboznámil prítomných 
s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obcí, konaných dňa 27.11.2010, a odovzdal 
novozvolenému starostovi obce a prítomným poslancom novozvoleného obecného zastupiteľstva 
osvedčenia o zvolení. 
 
K bodu č. 4: Novozvolený starosta obce Likavka Ing. Marián Javorka zložil predpísaný sľub a ujal 
sa funkcie starostu obce Likavka. 
 
K bodu č. 5: Prítomní poslanci novozvoleného obecného zastupiteľstva obce Likavka Mgr. Peter 
Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor Marton, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, 
Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta Žerebáková, zložili predpísaný sľub. 
          
K bodu č. 6: Starosta obce navrhol za zapisovateľa Ing. arch. Ivetu Hatalovú – prednostku OcÚ 
a za overovateľov zápisnice Igora Martona a Mgr. Petra Brtku. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez 
diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 4/2010.  
Hlasovanie: 8-0-0  
 
K bodu č. 7: Starosta obce navrhol ako 22 bod programu „Plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra obce na I. polrok 2011“ a body 22, 23, 24 ako body 23, 24, 25. Starosta obce otvoril 
diskusiu. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 5/2010 aj s prednesenou zmenou programu 
rokovania. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 8: Novozvolený starosta obce Ing. Marián Javorka predniesol príhovor. 
 
K bodu č. 9: Starosta obce navrhol Mgr. Ivetu Žerebákovú za predsedu mandátovej komisie a Ing. 
Dušana Štefaničiaka a Ing. Michala Šventu za členov mandátovej komisie. Mgr. Brtku                    
za predsedu volebnej komisie a Igora Martona a Ing. Dušana Štefaničiaka za členov volebnej 
komisie, Mgr. Vladimíra Kloptu za predsedu návrhovej komisie a Ing. Petra Klačku a Jozefa 
Peniaka za členov návrhovej komisie. Starosta obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez 
diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 6/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 10: Mandátová komisia overila platnosť voľby starostu a poslancov a zlučiteľnosť ich 
funkcií a podala o tom správu viď príloha. OZ prijalo uznesenie č. 7/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 11: Štatút obce Likavka predložil starosta obce a otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ 
schválilo uznesenie č. 8/2010.  
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 12: Rokovací poriadok OZ predložil starosta obce a otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ 
schválilo uznesenie č. 9/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 13: Starosta obce navrhol Mgr. Ivetu Žerebákovú za predsedu a Mgr. Petra Brtku 
a Jozefa Peniaka za členov komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie starostu obce 
a otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 10/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 

 



K bodu č. 14: Starosta obce navrhol Ing. Michala Šventu za predsedu komisie na prešetrovanie 
sťažností na starostu obce, poslancov obecného zastupiteľstva, hlavného kontrolóra obce 
a štatutárneho zástupcu právnickej osoby zriadenej obcou, Igora Martona za zástupcu 
predsedu, Jozefa Peniaka za člena komisie, náhradníkov podľa politických strán a hnutí a to Ing. 
Petra Klačku /KDH/, Mgr. Vladimíra Kloptu /SMER-SD/ a za Jozefa Peniaka /SDKÚ-DS, SaS/ po 
konzultácii s ním, nakoľko za túto koalíciu je jediný poslanec, Mgr. Petra Brtku a otvoril diskusiu. 
Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 11/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 15: Starosta obce navrhol Mgr. Petra Brtku za predsedu a Ing. Editu Homolovú, Martu 
Krížovú, Mgr. Moniku Bachanovú a Miroslavu Fajkošovú za členov komisie sociálno-zdravotnej. 
Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ zvolilo komisiu sociálno-zdravotnú podľa 
predloženého návrhu jednomyseľne. Starosta obce navrhol Ing. Petra Klačku za predsedu a PaedDr. 
Bibiánu Peniakovú, Mgr. Rastislava Kudličku, Roberta Fajtu a Ing. Juraja Pšenu za členov komisie 
kultúrno-školskej a športovej. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ zvolilo komisiu 
kultúrno-školskú a športovú jednomyseľne. Starosta obce navrhol Ing. Dušana Štefaničiaka                   
za predsedu a Igora Martona, Ing. Ľubomíra Kóňu, Pavla Klačku a Ľubomíra Obrciana za členov 
komisie životného prostredia a výstavby. Starosta obce otvoril diskusiu. Mgr. Žerebáková vyslovila 
záujem pracovať v komisii životného prostredia a výstavby. Nakoľko komisie obecného 
zastupiteľstva sú päťčlenné, starosta obce žiadal návrh na päťčlennú komisiu. Ing. Štefaničiak 
navrhol za členov komisie okrem predsedu Igora Martona, Mgr. Ivetu Žerebákovú, Ing. Ľubomíra 
Kóňu, Pavla Klačku. OZ zvolilo komisiu životného prostredia a výstavby v zmenenom zložení 
jednomyseľne. Starosta obce navrhol JUDr. Jaromíra Pavlíka za predsedu a Mgr. Petra Mastiša, 
JUDr. Jozefa Uličného, JUDr. Miroslava Brtku a Ing. Jozefa Magu za členov komisie na ochranu 
verejného poriadku. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ zvolilo komisiu na ochranu 
verejného poriadku podľa predloženého návrhu jednomyseľne. Starosta obce nevrhol Mgr. 
Vladimíra Kloptu za predsedu a Ing. Šventu, Ing. Dušana Johna, Ing. Danielu Pongráczovú a Ing. 
Janku Birtusovú za členov finančnej komisie. Starosta obce otvoril diskusiu. Ing. Štefaničiak 
navrhoval nahradiť Ing. Janku Birtusovú Ing. Gabrielou Paušlyovou. Starosta obce dal hlasovať 
o prvom návrhu. OZ zvolilo finančnú komisiu v zložení Mgr. Vladimír Klopta, Ing. Michal Švento, 
Ing. Dušan John, Ing. Daniela Pongráczová a Ing. Janka Birtusová. Za boli: Mgr. Peter Brtko, Ing. 
Peter Klačko, Ing. Michal Švento, Jozef Peniak a Mgr. Iveta Žerebáková, proti bol Mgr. Vladimír 
Klopta a zdržali sa Igor Marton a Ing. Dušan Štefaničiak. Starosta obce Ukončil diskusiu. OZ 
schválilo uznesenie č. 12/2010.  
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 16: Starosta obce uviedol bod „Určenie platu novozvolenému starostovi obce Likavka“a 
otvoril diskusiu. Poslanci požiadali Vladimíra Rošku, starostu obce v predchádzajúcom volebnom 
období, aby ich informoval o svojom plate starostu. Vladimír Roško uviedol, že mal základný plat 
podľa zákona č. 253/1994 Z. z. bez zvýšenia podľa § 3 zákona č. 253/1994 Z. z. + odmeny. Z radov 
poslancov padol návrh na základný plat s nulovým zvýšením. starosta obce ukončil diskusiu. OZ 
schválilo uznesenie č. 13/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0     
 
K bodu č. 17: Starosta obce navrhol, aby Igor Marton a Mgr. Peter Brtko boli poverení uzatvárať 
manželstvá pred matričným úradom a otvoril diskusiu. Z radov poslancov padol návrh na Ing. Petra 
Klačku, ktorý s dôvodu výhrady vo svedomí túto funkciu odmietol. starosta obce ukončil diskusiu. 
OZ schválilo uznesenie č. 14/2010 
Hlasovanie: 8-0-0 
 



K bodu č. 18: Starosta obce uviedol, že podľa predbežnej dohody mal v úmysle navrhnúť za 
svojho zástupcu JUDr. Jaromíra Pavlíka. Nakoľko JUDr. Jaromír Pavlík sa nezúčastnil rokovania 
OZ a nezložil sľub poslanca OZ, odložil menovanie zástupcu. Ing. Švento navrhol, aby bol 
menovaný aspoň dočasný zástupca. Starosta obce tento návrh neakceptoval a ukončil diskusiu. 
 
K bodu č. 19: Starosta obce vyzval poslancov, aby poverili jedného na zvolávanie a vedenie 
zasadaní obecného zastupiteľstva v zmysle § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta 
ods. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. v platnom znení. Poslanci navrhli Ing. Petra Klačku. 
Starosta obce ukončil diskusiu. OZ schválilo uznesenie č. 15/2010   
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 20: Starosta obce navrhol odvolať JUDr. Miroslava Brtku, Roberta Fajtu, Igora Martona 
a Róberta Lejku ako zástupcov zriaďovateľa /obec Likavka/ v Rade školy pri ZŠ s MŠ Likavka 
a navrhol zvoliť Ing. Michala Šventu, Igora Martona a Mgr. Ivetu Žerebákovú ako poslancov OZ 
a JUDr. Miroslava Brtku ako zástupcu Obecného hasičského zboru do Rady školy pri ZŠ s MŠ 
Likavka a otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 16/2010 v prvom bode 
o odvolaní zástupcov zriaďovateľa v Rade školy pri ZŠ s MŠ Likavka podľa preloženého návrhu. 
Hlasovanie: 8-0-0 
OZ schválilo uznesenie č. 16/2010 v druhom bode o delegovaní zástupcov zriaďovateľa do Rady 
školy pri ZŠ s MŠ Likavka. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 21: Starosta obce predložil návrh programového rozpočtu obce na rok 2011 – 2013 
a otvoril diskusiu. Hlavný kontrolór obce predniesol svoje stanovisko k programovému rozpočtu 
obce na rok 2011 – 2013 a doporučil OZ rozpočet schváliť. Ing. Dušan Štefaničiak navrhol, aby sa 
na tomto zasadaní OZ rozpočet obce neprerokovával. Starosta obce uviedol, že neschválením 
rozpočtu obce na budúci rok sa obec dostane do rozpočtového provizória a nebude môcť čerpať 
finančné prostriedky z eurofondov, na ktoré má už podpísanú zmluvu, a je potrebné dofinancovať 5 
% z rozpočtu obce na schválenú akciu. Poslanci OZ žiadali bližšie rozanalyzovanie rozpočtu obce 
na rok 2011 – 2013. Prednostka OcÚ porovnala rozpočet obce na rok 2010 s navrhovaným 
rozpočtom a uviedla, že rozpočet obce sa môže meniť v priebehu roka na základe aktuálne sa 
vyvíjajúcich príjmov obce a meniacich sa potrieb na strane výdavkov obce. Prednostka OcÚ 
uviedla, že ak je vôľa schváliť rozpočet obce na rok 2011 – 2013, je potrebné najskôr rozhodnúť 
o žiadostiach o finančné dotácie z rozpočtu obce.  
Starosta obce predniesol žiadosť OZ METENÍCI LIKAVKA na sumu 1 000.- € ako v roku 2010. 
OZ schválilo uznesenie č. 17/2010.  
Hlasovanie: 8-0-0        
Starosta obce predniesol žiadosť Slovenského zväzu chovateľov ZO Likavka. V roku 2010 im bola 
poskytnutá dotácia vo výške 150.- €. Igor Marton navrhol tú istú sumu aj na rok 2011. OZ schválilo 
uznesenie č. 18/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
Starosta obce predniesol žiadosť OŠK Likavka – futbalový oddiel na sumu 30 000.- € a otvoril 
diskusiu. Prednostka OcÚ uviedla, že dotácia pre OŠK – futbalový oddiel bola v roku 2010 31000.- 
€. OZ schválilo uznesenie č. 19/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
Prednostka OcÚ na základe schválených dotácií navrhla zvýšiť vo výdavkovej časti položku 10.2 – 
Podpora športových klubov o sumu 11 000.- € a v príjmovej časti zvýšiť položku 111001 – Výnos 
dane z príjmov fyzických osôb o sumu 11 000.- €. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ schválilo 
rozpočet obce na rok 2011 – 2013 v zmysle návrhov prednostky OcÚ. 
Hlasovanie: 8-0-0     



K bodu č. 22: Starosta obce dal slovo hlavnému kontrolórovi obce, ktorý uviedol „Plán kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2011“ v zmysle predloženého návrhu. Starosta obce 
otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 21/2010.  
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 23: Starosta obce otvoril všeobecnú diskusiu. Bez diskusie. 
 
K bodu č. 24: Predseda návrhovej komisie dal schváliť tie uznesenia, ktoré sa v priebehu 
rokovania ešte neschválili. 
OZ schválilo uznesenie č. 1/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
OZ schválilo uznesenie č. 2/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
OZ schválilo uznesenie č. 3/2010. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu 25: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
                                                                     
 
 
Ing. arch. Iveta Hatalová, v. r.            Mgr.Peter Brtko, v. r.                 Ing. Marián Javorka, v. r. 
      prednostka OcÚ                                    overovateľ                                    starosta obce 

 

   
 
                                                              Igor  Marton, v. r. 
                                                                   overovateľ 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
  
  
  
  


